
BRM.0012-5.23.2025 

Protokół Nr 23 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia, Spraw Społecznych 

z dnia 15 maja 2025 r. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Anna Kollek, Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, 

Spraw Społecznych.  

Obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek obrad:  

1. Zaopiniowanie wniosku w sprawie przekazania środków finansowych na zakup kotła 

warzelnego ZS nr 1 we Władysławowie 

2. Zapoznanie się z treścią dokumentu: Ocena zasobów pomocy społecznej 

 

Na posiedzenie Komisji przybyła Pani Małgorzata Robakowska, Intendent w Zespole Szkół Nr 

1 we Władysławowie 

1. Zaopiniowanie wniosku w sprawie przekazania środków finansowych na zakup 

kotła warzelnego ZS nr 1 we Władysławowie 

Treść wniosku: 

W imieniu Zespołu Szkół Nr 1 we Władysławowie zwracam się z prośbą o 

przeznaczenie środków finansowych w wysokości 31 000,00 zł na zakup kotła warzelnego 

elektrycznego 150 1 z płaszczem wodnym do szkolnej kuchni. 

Dotychczas jedno użytkowane urządzenie uległo uszkodzeniu i nie nadaje się do dalszej 

eksploatacji, zaś drugie potrzebuje kolejnego serwisu — potrzeba wymiany stycznika i grzałek. 

Znacząco to utrudnia nam realizację codziennych zadań związanych z przygotowywaniem 

posiłków dla uczniów. 

Zakup nowego kotła warzelnego jest niezbędny do zapewnienia odpowiednich 

warunków funkcjonowania stołówki szkolnej oraz spełnienia obowiązujących norm 

sanitarnych. 

Z góry dziękuję za pozytywne rozpatrzenie niniejszego wniosku. 

 

Pani Małgorzata Robakowska przedstawiła członkom Komisji informacje dotyczące: 

• Średniej ilości dziennych porcji obiadowych, 

• Ilości zamówionych obiadów 

Informacje stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Radna Małgorzata Parylak zapytała co z rentownością produkcji obiadów? 

 

Pani Małgorzata Robakowska odpowiedziała, że produkcja obiadów przynosi zysk. W ostatnim 

czasie zmniejszono o 1 zł odpłatność za obiad dla ucznia, a zwiększono o 2 zł odpłatność dla 

pracownika szkoły. 

 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie wniosku w sprawie przekazania 

środków finansowych na zakup kotła warzelnego ZS nr 1 we Władysławowie: 

 

Głosowanie: 5 głosów za – opinia pozytywna 

 

2. Zapoznanie się z treścią dokumentu: Ocena zasobów pomocy społecznej 

 

Treść sprawozdania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

b.jamros
nagłówkowa



 

Przewodnicząca komisji zapytała o potrzeby Ośrodka Pomocy Społecznej we Władysławowie 

z zakresu zatrudnienia. 

 

Pan Anna Dettlaff, Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej odpowiedziała, że zatrudnienie jest 

na stabilnym poziomie, natomiast w jej opinii istnieje potrzeba zwiększenia środków 

finansowych przeznaczonych na Domy Pomocy społecznej. 

 

Radna Małgorzata Parylak w oparciu o dane ujęte w sprawozdaniu zauważyła, że liczba osób 

korzystających ze świadczeń spada. 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej odpowiedziała, że z pewnością można zauważyć 

tendencje, iż zwiększyła się liczna osób korzystających ze świadczeń wśród osób starszych. 

 

Radna Kamila Janowicz wystąpiła z zapytaniem do Dyrektora Zespołu Obsługi Placówek 

Oświatowych dotyczącym rejonizacji szkół w Gminie Władysławowo sprzed 1999 r. (wówczas 

sprowadzono instytucje gimnazjum). 

 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodnicząca Komisji: 

/-/ Anna Kollek 

Protokół sporządziła:  

B. Jamros, 

dn. 15.05.2025r. 


